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U Šćepanju u Općini Breznički Hum ovih dana su radovi u punom jeku. U tijeku je 

asfaltiranje ceste koja spaja Šćepanje i Podrute te su završeni radovi na sanaciji klizišta 

koje je u petak obišao župan Anđelko Stričak u pratnji ravnatelja Županijske uprave za 

ceste Tomislava Osonjačkog, gradonačelnika Grada Novog Marofa Siniše Jenkača te 

predsjednika općinskog vijeća Općine Breznički Hum Darka Žugčića. 

- Asfaltiranjem tih dva i pol kilometra ceste za mještane Šćepanja sada je putovanje do 

Novog Marofa dvostruko kraće. Da bi mogli prići uređenju tj. asfaltiranju te prometnice 

najprije smo morali sanirati jedno klizište. Prometnice zasigurno spadaju u najvažniju 

komunalnu infrastrukturu, a mi želimo i da sva ta infrastruktura bude u što boljem stanju. 

Cijelo područje županije razvijamo ravnomjerno, a o tome nam govori i ova investicija. 

Ukupna vrijednost radova je oko 300.000,00 eura - izjavio je prilikom obilaska župan 

Stričak te je podsjetio kako je u posljednje tri godine u Varaždinskoj županiji sanirano 55 

klizišta.



-Sanacija ovog klizišta samo je dio opsežnih aktivnosti provedenih u ovom mandatu 

odnosno sanirano je ukupno 55 klizišta. Sve to zahtijevalo je veliki trud te velika sredstva 

pri čemu smo veliku pomoć imali od Vlade Republike Hrvatske i resornog ministarstva - 

rekao je Stričak zaključujući kako je asfaltiranjem ove prometnice uvelike poboljšana 

kvaliteta prometovanja mještana Šćepanja.

S njim se složio i gradonačelnik Grada Novog Marofa Siniša Jenkač ističući kako će od 

novouređene prometnice koristi imati mještani Šćepanja ali i Novog Marofa.

-Namjera je da svim mještanima, bez obzira gdje žive, kao predstavnici lokalne i 

regionalne samouprave omogućimo jednake uvjete i standarde života. Svi znamo da 

danas bez kvalitetne prometne i komunalne infrastrukture teško je zadržati mlade ljude u 

ruralnim krajevima. Upravo ovakvim investicijama i osiguranjem jednakih uvjeta života za 

sve građane zadržat ćemo ljude u ovom kraju - poručio je Jenkač. 

Predsjednik općinskog vijeća Općine Breznički Hum Darko Žugčić izrazio je zadovoljstvo 

napretkom radova.

- Zahvaljujem županu Stričaku na ovoj investiciji. Prije dvije godine smo zajedno obišli ovo 

područje. Tada je izjavio da najprije moramo sanirati postojeća klizišta, a potom da slijedi 

asfalt. Našim mještana asfaltiranje ove ceste puno znači, jer ako žele ovim kraćim putem 

do Novog Marofa ne moraju se više droncati po onoj cesti punoj graba - rekao je Žugčić. 

Ravnatelj Županijske uprave za ceste Tomislav Osonjački ističe da bez obzira na mala 

proračunska sredstva ŽUC-a, poduzimaju sve da ceste u njihovoj nadležnosti budu u što 

boljem stanju. Svuda nastojimo najprije sanirati klizišta jer time u velikoj mjeri povećavamo

sigurnost svih sudionika u prometu, ali i kvalitetu života lokalnog stanovništva.












